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Fråga till ansvarigt kommunalråd gällande UngPuls 

När jag med flera deltog på Reversed Townhall den 5 februari på Arbis framkom det från 
flera deltagare att UngPuls verksamhet i Lambohov och Ryd inte längre har öppet på grund 
av överflyttande av resurser till Skäggetorp och Berga. Detta beslut var inget som 
oppositionen hade blivit informerade om men det bekräftades senare av ansvariga i 
lokalmedia.  

Därför frågar jag ansvarigt kommunalråd: 

- Hur stor är budgeten för UngPuls? 

- Hur är fördelningen av ekonomiska medel mellan verksamheterna i Lambohov, Ryd, 
Skäggetorp och Berga? 

- Hur många är anställda inom UngPuls och hur fördelas tjänsterna (tjänster i procent) 
mellan verksamheterna i Lambohov, Ryd, Skäggetorp och Berga? 

 

För Liberalerna Linköping 

Johan Thorén (L) 

 

 


